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VLKANEČVLKANEČ PŘIBYSLAVICEPŘIBYSLAVICE KOZOHLODYKOZOHLODY

v sobotu 31.srpna 2013
si Vás dovolujeme pozvat na sedmý ročník

SLAVNOSTI DOŽÍNEKSLAVNOSTI DOŽÍNEK
Začátek ve 13:30   v kostele sv. Jakuba staršího

Pokračování od 14:00  na fotbalovém hřišti

Srdečně zve obec Vlkaneč !

Těšit se můžete na dožínkové koláče a jiné občerstvení, místní hudební kapely, výstavu 

zemědělské techniky, vystoupení malých mažoretek a děvčat z aerobiku, přehlídku 

mysliveckých trofejí a zbraní, nebude chybět ani dětský koutek s lezeckou stěnou, 

různé prodejní stánky, projížď ky v kočáře s koňským spřežením aj. 

Večer se bude konat taneční parket.

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA OBCE
Konají se vždy druhé pondělí v měsíci od 18:00 hodin střída-
vě ve všech třech obcích.

Rozpis   srpen – říjen 2013:

�  12. 8. 2013 –  Přibyslavice, sál místního pohostinství 

� 9. 9. 2013 – Vlkaneč, zasedací místnost OÚ

��14. 10. 2013 – Kozohlody, sál obecní dům 

Vážení občané, 

obec Vlkaneč připravuje na rok 2014 plán svozu komunálního 
odpadu. Už v loňském roce nastal problém s vývozem popelnic, 
protože mnozí z nás do nich umisťovali bioodpad ze zahrádek 
(listí, trávu, plevel, atd.). Je pochopitelné, že tento odpad na ves-
nici vzniká a někteří občané  nemají možnost jej ukládat na svém 
pozemku např. na kompost. Obec hledá řešení, jakým způsobem 
zajistit likvidaci tohoto odpadu. Jedna možnost tu je. 
Společnost AVE nám nabídla svoz bioodpadu. Občané, kteří by 

měli zájem o odvoz bioodpadu, by si pronajali zvláštní nádobu 
na tento odpad a v období letního času by firma AVE lichý  týden 
odvážela komunální odpad a sudý týden bioodpad. V  období zim-
ního času by pak byl zajištěn odvoz pouze komunálního odpadu a 
to 1x za 14 dní. V současné době svozy fungují opačně – v letním 
období  1x za 14 dní a v zimním období 1x za týden. Tímto způso-
bem by nedošlo k navýšení poplatků, protože by frekvence svozů 
zůstala zachována. Problém by snad neměl být ani v pokrácení 
svozů v zimním období, protože díky tomu, že čím dál více třídíte 
odpad, už toho v popelnicích mnoho nezbývá.

ANKETA – SVOZ BIOODPADU – ANKETA  
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USNESENÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE

Pronájem jedné nádoby objemu 110 l činí v současné době 100,-
Kč/rok. 
Poplatek za svoz komunálního odpadu na 1 osobu činí v součas-
né době 500,-Kč/rok.
Chceme se prostřednictvím anketních lístků dotázat Vás občanů, zda 

by tento systém byl pro Vás přijatelný a znamenal by pro Vás řešení 
při likvidaci bioodpadu. Vyplněný anketní lístek přineste na obecní 
úřad do 31.8.2013. Samozřejmě jste vítáni na obecních zastupitel-
stvech, které se konají vždy druhé pondělí v měsíci, zde můžete podat 
svoje připomínky nebo jiné návrhy, jak tento problém řešit.

ANKETA
 Anketní lístek:    SVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU PRO ROK 2014

Souhlasím s novým nastavením svozu odpadu

ANO
Období letního času:

– odvoz 1 x za týden (komunální odpad lichý  týden,  bioodpad sudý týden) 

Období zimního času:   

– odvoz 1x za 14 dní (komunální odpad)  

Chtěl/a bych ponechat staré nastavení svozu odpadu

ANO
Období letního času:

– odvoz 1 x za 14 dní (komunální odpad)

Období zimního času:   

– odvoz 1x za týden (komunální odpad)  

Jméno:

Příjmení:

obec a č.p.:

zde vystřihnout

zde vystřihnout

(Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce).

Zápis ze 4. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 8.4.2013 v Kozohlodech
Přítomní zastupitelé: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Pavlas Stanislav, Novák Oldřich ml., Semrádová Bohumila, 
Volenec Jiří, Zelená Marie 
Omluvení zastupitelé: Löwy Radek
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Novák Oldřich, Zelená Marie
Přítomní občané:  15

Zastupitelstvo obce ukládá:
� Zadání projektu na odbahnění rybníku v Přibyslavicích na návsi firmě Drupos za cenu 39.900,-Kč. 
� Podat žádost na probační a mediační službu o 2 pracovníky na běžnou pracovní dobu, počet odpracovaných hodin cca 200-300,  
 zdarma pro obec.
� Zjistit od pamětníků, kudy vede starý vodovod v Kozohlodech a zajistit svedení vody do rybníka.
� Zadat vypracování projektu na úpravu návsi a prostranství kolem kostela v Kozohlodech.

Zápis z 5. schůze mimořádného zasedání zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 15.4.2013 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Pavlas Stanislav, Semrádová Bohumila, Zelená Marie 
Nepřítomní zastupitelé: Löwy Radek, Janáček Zdeněk, Novák Oldřich ml., Volenec Jiří
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav
Přítomní občané: 0
Zastupitelstvo obce ukládá:
� Zadání provedení stavby „Nové přípojky k parcelám ve Vlkanči za ČD“ firmě Stagas Čáslav za cenu  350 029,-Kč bez DPH.
� Zadat vypracování nového územního plánu obce v digitální podobě Ing. arch. Juklovi.

Zápis ze 6. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 13.5.2013 v Přibyslavicích
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Semrádová Bohumila, Zelená Marie Löwy Radek, Janáček Zdeněk, Novák 
Oldřich ml., Volenec Jiří
Nepřítomní zastupitelé: Pavlas Stanislav 
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Klaus Josef, Janáček Zdeněk
Přítomní občané: 8
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Jaroslava Běhounková
80 let

Naši 
oslavenci:

SBOR PRO  OBČANSKÉ  ZÁLEŽ ITOST I

Zastupitelstvo obce ukládá:
� Zveřejnit záměr obce pronajmout  pozemek par.č.638/1 v k.ú.Kozohlody.
� Zveřejnit záměr obce pronajmout  pozemek par.č.647/b v k.ú.Přibyslavice.
� Poskytnout finanční příspěvek 5000,-Kč na oslavu 20.výročí založení MS Diana  Vlkaneč.
� Zveřejnit záměr obce prodat stavební parcely par.č. 1158/8,9,10,11,12 v k.ú.Vlkaneč.
� Znovu osázení jabloňové aleje od Kozohlod k Lípkám.
� Zpevnění povrchu cesty v ulici od pana Kučery k Houfkům v Přibyslavicích.
� Opravu nefunkčního rozhlasu u budovy pohostinství a u bývalé školy v Přibyslavicích.
� Vyzvat pana Š., aby odstranil napadané větve v rybníku na návsi v Přibyslavicích.

Zápis ze 7. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 10.6.2013 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Janáček Zdeněk, Pavlas Stanislav, Novák Oldřich ml., Semrádová Bohumila, 
Volenec Jiří, Zelená Marie
Nepřítomní zastupitelé: Löwy Radek
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Kořínek Bohuslav, Volenec Jiří
Přítomní občané: 0

Zastupitelstvo obce ukládá:
� Opravu veřejného rozhlasu v Přibyslavicích.
� Zpevnění místní komunikace v Přibyslavicích u Kučerů.
� Stanislavu Pavlasovi, aby se účastnil valné hromady VHS.
� Uzavřít kupní smlouvy s jednotlivými zájemci o stavební parcely.
� Uzavřít nájemní smlouvu s panem H. na pozemek par.č.647/b v k.ú. Přibyslavice na dobu neurčitou s tříměsíční výpovědní lhůtou.
� Uzavřít nájemní smlouvu s panem P.  na pronájem části pozemku par.č.638/1 v k.ú. Kozohlody od 1.1.2014 na dobu neurčitou
 s tříměsíční výpovědní lhůtou.
� Zveřejnit záměr obce, pronajmout  pozemek par.č.647/a v k.ú.Přibyslavice, 
� Svolat schůzku ohledně stížnosti pana T.           (Bohumila Semrádová, Kozohlody)

Vážení občané, milí čtenáři,

Nad stránkami  „Zpravodaje“ se setkává-
me pravidelně a já Vás mohu opět infor-
movat o krásných životních jubileích na-
šich spoluobčanů.
Přání všeho nejlepšího jsme zaslali: p.Vl-
kové M., p.Babákoví L., p.Svitákovi L., p. 
Burianovi P., p. Hrubošovi V., p.Zelené J., 
p. Fukárkové J., p. Jirků M. a p. Havlovi J.

Osobně navštívili členové SPOZ společně 
se panem  starostou  p. Zikmundu K., p.Z-
deňka Vl., p. Kořínkovou M., p. Zemana V., 
p. Šimerkovou J., p.Navrátila J., p.Běhoun-
kovou J.  a p. Barešovou V.
Nejstaršímu občanovi p. Šemberovi V. z 
Kozohlod jsme poblahopřáli ke krásným 
98. narozeninám.
K dalším milým tradicím patří vítání nových 
občánků do naší obce. 16.června v odpo-

ledních hodinách jsme v obřadní síni přiví-
tali Vanesu Řihánkovu a Matyáše Mazala. 
Obě miminka jsou z Kozohlod.
Všem jubilantům i novým občánkům pře-
jeme ještě jednou hodně zdraví a spokoje-
nosti do dalších let.  

Vám všem přeji krásné letní dny a na pod-
zim se setkáme znovu nad stránkami na-
šich novin.     (Marie Svitáková, Kozohlody)

Václav Zeman
75 let

Věra Barešová
80 let

Zdeněk Vladimír
70 let

Jiří Navrátil
80 let

Marie Kořínková
70 let

Václav Šembera
98 let

nejstarší občan

Karel Zikmunda
70 let

Jiřina Šimerková
80 let
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Vítání 
občánků

Aleš Říhanek, Veronika Říhánková 
a jejich dcera Vanessa

Miloš Mazal, Hana Mazalová Klečáková 
a jejich syn  Matyáš

S blížícím se koncem školního roku jsou v 
naší škole již tradiční akce, na které nyní již 
jen vzpomínáme.

Duben: V úterý 30. 4. se konal školní pro-
jekt „Slet čarodějnic“. V dopoledních hodi-
nách čarodějnická redakce vydala již 5. číslo 
„Čarodějného kotlíku“, do kterého všechny 
čarodějnice přispěly svou veselou kouzelnou 
stránkou pod svým čarodějnickým jménem. 
Dočetli jsme se mnoho zajímavého ze života 
čarodějnic, např. menu v hotelu pro čaroděj-
ky, recepty na kouzelné lektvary, předpovědi 
počasí, inzeráty, televizní čarodějný program 
a křížovky, vše nás velmi pobavilo. V 10 hod 
jsme se sešli za školou i s malými čaroděj-
nicemi z MŠ. Velké čarodějky předvedly svůj 
rej na košťatech, diváci si pak mohli přečíst 
jejich časopis a všichni společně si uvařili 
lektvary a pronesli tajemná zaříkávadla. Ná-
sledoval oblet Vlkančí za zvuků čaropísní.

Květen: Do MŠ zavítalo divadélko Kůzle 
se svým programem pro malé i větší divá-
ky. Děti se nejen poučily, ale hlavně naučily 
nové písničky, které je provázely celým před-
stavením.

Červen: V neděli 2. 6. jsme uspořádali 
„školní akademii“ pro rodiče a veřejnost. 
Děti z MŠ i ZŠ vystoupily s programem, ve 
kterém se střídaly básně, tance a písně. 
Naše vystoupení bylo určené všem, kteří 
chtěli vidět, co jsme se za školní rok naučili. 
Na závěr děti zdramatizovaly pohádku Zla-
tovláska a rozloučily se písní Není nutno… 
Poděkování patří  hlavně dětem, ale samo-
zřejmě i všem, kteří se na programu podíleli.
V pondělí 3. 6. jsme se fotili  se svými ka-
marády, abychom si jednou po letech na 
všechny vzpomněli.
V úterý 25. 6. se v MŠ konala „Zahradní 
slavnost“ spojená se šerpováním budoucích 
prvňáčků. Počasí nás zklamalo, a proto se 
rozloučení konalo uvnitř MŠ, slavnostní nála-
du si nikdo nenechal zkazit a všichni budou 
dlouho na tuto krásnou událost vzpomínat.

Předposlední týden školního roku patří již po 
mnoho let ( neskutečných 22 škol. roků ) - 

školnímu projektu „Spaní ve škole“. Ten le-
tošní se konal za velkých veder od 19. – 21. 6. 
Začínali jsme ve středu ráno výletem do 
Ostré u Lysé nad Labem, kde jsme navští-
vili středověkou slovanskou vesnici. Nejprve 
jsme se s  průvodcem seznámili s různými 
řemesly, např. výrobou mýdla, svíček, pletení 
provazu, rýžování zlata, práce na hrnčířském 
kruhu, drátkování. Potom si děti koupily zlaté 
groše a po zaplacení groši si samy řemesla 
vyzkoušely a své výrobky si odvezly domů. 
Po návratu do školy jsme se rozdělili do 4 
družstev pod vedením žáků z 5.roč. Každé 
si vyrobilo svou vlastní vlajku a vymyslelo 
bojový pokřik. Večer jsme lovili „bobříka od-
vahy“. Strašidelnou stezku pro nás připravili 
starší kamarádi (Terezka Kořínková, Bětka 
Časarová, Denisa Volencová, Bára Zdeňko-
vá, Terezka Bendová, Dominik Kunášek, Da-
vid Semerád, Natálka Zelingerová a Terezka 
Semrádová - patří jim velký dík ) Setkali jsme 
se s různými strašidly na cestě plné světýlek 
a roztodivných zvuků. Svým podpisem však 
všichni dokázali, že se nebáli a obdrželi ka-
mínek odvahy. 
Ve čtvrtek dopoledne nás na hřišti čekaly 

netradiční sportovní disciplíny. Odpoledne 
jsme plnili úkoly v lese a hledali tajný po-
klad. Po návratu si děti zahrály na spisova-
tele a vyprávěly si o knížkách. Každý přečetl 
kousek ze své vlastní knihy, kterou sám na-
psal. Všem se knížky kamarádů líbily. Večer 
jsme měli táborák, na kterém se děti vzá-
jemně bavily písničkami, hádankami i vtipy. 
V pátek po rozcvičce nás čekal turnaj ve vy-
bíjené a po obědě  diskotéka. Na závěr byly 
rozdány diplomy. 

Nebylo vítězů ani poražených, zvítězilo ka-
marádství a hezké vzpomínky na společně 
prožité dny ve škole.

Školní rok 2012/2013 byl slavnostně ukon-
čen ve pátek 28. 6. 2013 a všichni obdrželi 
svá vysvědčení. Rozloučili jsme se s žáky z 5. 
roč. s přáním mnoha úspěchů v ZŠ v Golčo-
vě Jeníkově. Letos do 6. ročníku postoupili: 
Lukáš Altmann, Miroslav Altmann, Kristýna 
Jonášová, Vojtěch Kváš a Lukáš Volenec.
Krásné letní měsíce plné sluníčka a ne-
všedních zážitků přeji nejen dětem, ale i 
všem dospělým.

(Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč)

ZŠ  a  MŠ VLKANEČ

 � Tradiční slet čarodějnic
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SDH  VLKANEČ
Naše činnost
Prvním úkolem SDH, o který nás místní obecní úřad požádal, bylo 
pálení klestí v lese. Tato brigáda se konala 27. 4. 2013 v lese 
„Na Mastné bábě“. Přálo nám až dost teplé počasí, ale místní 
hasiči odvedli kus pořádné práce. 
5. 5. 2013 se na zámku Kačina konala velká hasičská slavnost 
s ukázkami požární techniky, akcemi pro děti a občerstvením. 
Myslím, že našim hasičům, kteří nás na slavnosti zastupovali, 
nové uniformy velmi sluší.
15. 6. 2013 se ženil jeden z našich nejoblíbenějších členů p. 
Lukáš Oslanec. Přejeme mu v dalším životě mnoho úspěchů, 
lásky a zdraví.

Okrsková soutěž v požárním útoku
21. 6. 2013 se na místním fotbalovém hřišti od 13hod. konala 
okrsková soutěž v požárním útoku. Sešlo se 10 družstev mužů, 

1 družstvo žen a 2 družstva dětí. 

Výsledné pořadí a časy:

Děti  Leština dívky 25,8 s
 Leština chlapci 27,2 s
Ženy Kozohlody  53,8 s
Muži 1. Kozohlody 32,6 s
 2. Dobrovítov A 32,9 s
 3. Vlkaneč B 35,7 s
 4. Vlkaneč A 43,1 s
 5. Vlkaneč C 46,8 s
 6. Zbýšov 47,7 s
 7. Šebestěnice 51,2 s
 8. Dobrovítov B 59,0 s
 9. Damírov 60,5 s
Hosté Hostovlice 33,2 s

Těšíme se na shledání při dalších akcích pořádaných SDH Vlka-
neč. Krásné léto a prázdniny.      (Michaela Časarová, Vlkaneč)

ČINNOST  MÍSTNÍCH  SPOLKŮ

SDH  KOZOHLODY
Výlov Polního rybníka: V sobotu 12.dubna jsme provedli výlov 
Polního rybníka.

Pálení čarodějnic: Na 30.dubna členové našeho sboru připravi-
li pro místní děti tradiční pálení čarodějnic. Letos se uskutečnilo na 
hrázi Návesního rybníka, kde byla postavena malá hranice.

Předání praporu OSH Kutná Hora: V neděli 5.května pro-
běhlo na zámku Kačina slavnostní předání prapo-
ru OSH Kutná Hora. Náš sbor se této oslavy též 
zúčastnil a byla zde i vystavena naše historická 
stříkačka „Márovka“.

Brigáda na pálení klestí: V neděli 12.května 
jsme zorganizovali brigádu na pálení klestí v obec-
ním lese. Brigády se zúčastnilo 15 členů našeho 
sboru.

Okrsková soutěž v požárním útoku: V měsí-
cích  květnu a červnu jsme se věnovali přípravě 
družstev na okrskovou soutěž v požárním útoku, 
která se uskutečnila v sobotu 22.června 2013 
na hřišti  ve Vlkanči. Náš sbor zastupovalo jedno 
družstva mužů a jedno družstvo žen. Naše druž-
stvo žen bylo v soutěži letos jediné, proto stačilo 
útok jen dokončit. Družstvo mužů v soutěži obsa-
dilo 1.místo ve vynikajícím čase 32,6 s. Po sou-
těži bylo připraveno pro soutěžící a všechny členy 
sboru posezení s občerstvením. 

Rekonstrukce výčepu obecního domu: 
V měsících dubnu a květnu členové našeho sboru 

provedli rekonstrukci výčepu v obecním domě. Byla otlučena stará 
omítka, zhotovena nová elektroinstalace a nová omítka. Bylo též 
provedeno zateplení stropu a namontováno nové odsávání. Nako-
nec bylo provedeno vymalování výčepu včetně nátěru dveří a oken.

Plánované akce:
Zhotovení oplocení pozemku u Obecního domu. 
Posvícenská taneční zábava  19.10.2013  - hraje Universum. Všich-
ni jste srdečně zváni.

(Mgr. Hana Mazalová Klečáková, Kozohlody)

SDH  PŘIBYSLAVICE
Slavnost na Kačině
Dne 5. května 2013 se zástupci našeho sboru zúčastnili na Kači-
ně slavnostního předání praporu dobrovolných hasičů okresu Kutná 
Hora.  Na tento prapor přispěli přibyslavičtí hasiči  částkou  500,-Kč.

Pouť 
Přibyslavická pouť tento rok připadla na 25. květen.  Hasiči na-
plánovali grilování selete u místní hospody. Pokřtěn měl být i 
nový parket, který zhotovil pan Tichý. Počasí však nepřálo, a tak 
se celá akce přesunula do místního sálu. Sešlo se hodně lidí, 

kterým na varhany a harmoniku zahrál pan Soukup.  Všichni se 
dobře bavili.

Kniha o dobrovolných hasičích
Středočeský kraj připravuje knihu o dobrovolných hasičích Stře-
dočeského kraje. Pan Venclák  předal materiály týkající se histo-
rie i současnosti našeho sboru, které by měly být do této knihy 
zapracovány.

Brigáda
Hasiči také přiložili ruce k dílu a provedli vyčištění okapů u místní 
hospody a úklid veřejného prostranství.

(Marcela Němcová, Přibyslavice)

 � Slavnostní předání praporu na zámku Kačina
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TJ-SOKOL VLKANEČ
Fotbalové aktuality
V podzimní části sezony se našemu týmu 
nedařilo a vše se promítlo na konečných vý-
sledcích v tabulce. I když v jarním období se 
povedlo nasbírat větší množství bodů, přes-
to to nestačilo na posun k vyšším příčkám a 
obsadili jsme 11. místo. 
Výbor TJ řeší  s klubem Sokol Paběnice pře-
stup hráče Petra Altmanna, který je u nás 
na hostování.
Začátek nové fotbalové sezony  o víkendu 
24. 25.8. 2013 . Den upřesníme.
Malá technická informace. V kabině fotbalis-
tů byla vyměněna podlahová krytina. 

Akce TJ
23.6.2013 byl sehrán první turnaj této se-
zony v odbíjené. Zúčastnily se čtyři místní 
družstva za účasti hostů z Golčova Jeníkova. 

1.místo obsadilo družstvo P. Altmanna ve 
složení A. Zikmundová, M. Jonáš, P. Havlo-
vá, L. Fukárek,R. Martínek, P. Altmann.
Tento sport u nás získává na popularitě a 
pro velký zájem počítáme s uskutečněním 
podobné akce.

Derby Sparta a Slávie    
V sobotu 13.7.2013 se na místním hřišti 
odehrálo Derby Sparta Slavie. Zápas sehráli 
místní fanoušci těchto profi týmů. V areálu 
se to hemžilo dresy sparťanů a slávistů, 
nechyběly vlajky, šály „ hudební doprovod“. 
Hráči i fanoušci byli nažhaveni a připraveni 
pobavit přítomné diváky. Atmosféra byla na-
bitá  emocemi,to proto,že se na hřišti utkali 
hráči několika věkových kategorií. Rozdíl 
mezi nejmladším a nejstarším fotbalistou byl 
až 50 let. Zápasu se mohly zúčastnit ženy a 
dívky.  Po dvou poločasech bylo rozhodnuto. 
Vyhrát může vždy jen jeden. Tentokrát zvítě-
zila Sparta za stavu 7:6. Ani penalty, které 

následovaly v závěru, nezměnily výsledek.
K dobré náladě přispělo i občerstvení ve 
formě nápojů, zakousnout jste se mohli do 
grilovaného masa nebo klobásy.  
Dík patří všem, kdo přiložil ruku k dílu, všem 
zúčastněným hráčům, starším a zkušeněj-
ším i mladým a neklidným. 

Za Spartu kopali – L. Kořínková, D.Hypeš, 
J. Burian ml., R. Löwy, P. Altmann, J. Jeník, 
J. Volenec, T.Volenec, R. Zelený, J. Burian 
st., J. Klaus ml., D. Kratochvíl, R. Broum, L. 
Špitálník, O. Novák
Slavii obhajovali – J. Oslanec, J. Hájek st., 
J. Hájek ml., J. Časar, J.Klaus.st, L. Fuká-
rek, L. Fukárek, J. Drahokoupil, M. Prášek, 
J. Burian, O. Burian, M. Poklop, M. Poklop 
(Béďa), A. Poklop, Z. Fousek
Večer nám pro pobavení zahrály místní sku-
piny Naplech spolu se skupinou Root Crac-
ker. Zábava pokračovala až do ranních ho-
din.       (Martina Nováková, Vlkaneč)

MS DIANA VLKANEČ
Výročí založení MS DIANA
K 90. výročí založení ČMMJ a 20. výročí 
založení mysliveckého spolku „Diana“ Vl-
kaneč jsme dne 8. 6. 2013 uspořádali 
oslavu pro širokou veřejnost. Názorně bylo 
předvedeno něco z mysliveckých zvyků a 
tradicí, k zábavě zahrála skupina harmo-
nikářů. Pití, jídlo z mysliveckých specialit 
a pro nejmenší skákací hrad doufáme ne-
zklamaly. Počasí přálo, tak se snad všem, 
kdo se přišli podívat, u nás líbilo.        

V červnu bylo do honitby vypuštěno 6 za-
jíců odchovaných manžely Tichými z Lešti-
ny. V červenci jsme zakoupili 50 kachen a 
vypustili v počtu 35 kusů na rybníky Pálov 
a 15 kusů na rybník  Kovařák. 
 
V červnu, v měsíci myslivosti, byla zapůj-
čena jedna zlatá medaile k životnímu výro-
čí p. Karlu Zikmundovi a dvě stříbrné p. Ja-
roslavu Tichému Jaroslavu st. a Vladimíru 

Burianovi. Také jsme rozšířili naše řady o 
dva nové členy z Kolína a to Petra Herčí-
ka a Richarda Zeleného. Na klubovně byla 
vyměněna stará okna za nová plastová, 
položena zámková dlažba pod pergolou a 

zhotovena nová přípojka elektřiny. Do 25. 
července zpracuje hospodář mysliveckého 
sdružení plán lovu drobné zvěře, který do-
ručí na Městský úřad v Čáslavi.  

(Jiří Volenec ml., Vlkaneč)

 � Hlavní aktéři derby Sparta Slávie

 � Mše v kstele sv.Jakuba Staršího u příležitosti oslav 20.výročí založení MS Diana   
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Červenec
Měl by patřit mezi nejteplejší měsíce. O 
třešních jsme si v minulosti již něco málo 
řekli, ale v krátkosti se k nim ještě vrátím. 
Letošní nepříznivé jaro prakticky ukázalo, 
jak důležité je opylení. Na včely letos nešlo 
spoléhat, byla zima a stálý déšť. Plody mají 
pouze odrůdy, které jsou částečně samo-
sprašné nebo plně samosprašné. Letos 
tuto přednost ukázala odrůda sumburt.
Měly by začít dozrávat rané meruňky odrůdy 
paviot, silvercot, hargrant a pinko a poz-
dější na přelomu srpna odrůdy kioto a po 
ní velkopavlovická, která se ale do našich 
podmínek moc nehodí. Odrůda kioto se jeví 
v našich podmínkách jako nejvhodnější, ale 
je nutná preventivní ochrana proti moniliové 
spále. První postřik provedeme při rašení a 
druhý těsně po odkvětu. Letos toto bakteri-

ální onemocnění postihlo celou řadu odrůd 
včetně višní. Vhodný prostředek pro ochra-
nu je Horizon, který působí i na moniliozu 
(hnití plodu na stromě před zráním).
Dozrávají některé drobné ovoce jako rybízy, 
angrešty, borůvky brusinky, maliny a ostru-
žiny. U angreštu doporučujeme rezistentní 
odrůdy jako je remarka a pax, který je bez-
trný. Tyto odrůdy nenapadá americké padlí 
(nejvážnější choroba angreštů). 

Srpen
Nastává čas sklizně renklód, ze známých 
odrůd zelená renklóda, ontário (žluto-
masá), altánova, malvazínka, gertster, 
oulinská a nanciská. Dozrávají odrůdy 
broskvoní, jako první pro naše podmínky 
nepřekonaná redhaven, po ní následuje 
fairhaven, halehaven, a pozdní soudhaven.
Po ukončení sklizně můžeme stromy 
upravit drobným řezem, ale u teplomil-

ných se vyvarujeme hlubších zásahů do 
dřeva. Úpravu korunky provádíme v bylin-
ném stavu během celé vegetace. Nějaká 
ochrana anebo hnojení není už na místě 
a v srpnu se již mšice, jako škůdce, větši-
nou nevyskytují. 

Září
Je měsíc sklizně mirabelek, nejchutnější je 
novinka miraclaude, dále renklóda vazono-
va a valor. Dále sklízíme hrušně, švestky, 
pološvestky a jabloně. Všechny druhy a od-
růdy by se měly sklízet v době vegetační zra-
losti, každá má svůj čas. Na včasné sklizni 
závisí chuť, kvalita a konzumní zralost. 

Hodně úspěchů a radosti z vašich výpěst-
ků. V říjnovém vydání se zmíníme o výběru 
odrůd slivoní rezistentních proti šárce z ně-
mecké série TOP odzkoušených pro naše 
podmínky.            (Josef Rejnek, Vlkaneč) 

V prosinci 2012 proběhl v kostele sv. Vác-
lava v Přibyslavicích předvánoční koncert, 
na kterém provedla čáslavská chrámo-
vá schola vánoční mši Jakuba Jana Ryby 
„Hej mistře“. Během koncertu se vybralo 
17000,- Kč na opravu střechy kostela 
sv. Václava, která je v havarijním stavu. 
V lednu podal duchovní správce p. Josef 
Pikhart žádost o dotaci na opravu střechy 
kostela z prostředků MAS, Lípa pro venkov 
o.s. . Součástí této žádosti byla i projek-
tová dokumentace a rozpočet, který činí 
569.000,- Kč. Celkem bylo podáno 12 žá-
dostí o dotaci, uspěly pouze 3 (zámek Zruč 

nad Sázavou, tvrz Malešov a kostel Vlka-
neč). Naše žádost se umístila na 5. místě. 
Mezitím přišly na účet, který byl za účelem 
opravy střechy kostela zřízen, další finanč-
ní prostředky od jednotlivých sponzorů, v 
hodnotě 27.000,- Kč. Projekt na opravu 
střechy musel být přepracován podle poža-
davků MAS, Lípa pro venkov, cena projektu 
7.115,- Kč byla uhrazena z prostředků na 
účtu, na kterém tedy zbývá 36.885,-Kč. 
Tato částka přibližně odpovídá rozpočtu na 
opravu kostelní báně. 
Informovali jsme o této situaci občany 
jednak na veřejném zasedání zastupitel-

stva, které se konalo v Přibyslavicích dne 
13.52013, jednak po skončení poutní mše 
svaté o svátku Nejsvětější Trojice v sobotu 
25. května 2013 a po dohodě s občany 
jsme oslovili 2 firmy, které projevily zájem 
opravu báně provést. Obě firmy poslaly ce-
novou kalkulaci ve výši cca 37.000,- Kč. 
Vzhledem k tomu, že firma Trango z Kutné 
Hory má větší zkušenosti s opravou církev-
ních památek, objednal p. Josef Pikhart 
opravu kostelní báně právě u této firmy. 
Práce by se měly uskutečnit v průběhu mě-
síce srpna 2013.
(MUDr. Dobromila Lebedová, Přibyslavice)

Koutek ovocnářeKoutek ovocnáře

ČervenecČ

...aneb co je dobré udělat v sadě pro lepší úrodu:

ČSCH Vlkaneč
Dne 19. dubna jsme se naposledy rozlou-
čili s panem inženýrem Josefem Zadinou, 
dlouholetým členem naší organizace. Ode-
šel člověk velice obětavý a činorodý, nikdy 
neodmítl pomoc a o své bohaté zkušenosti 
a vědomosti se vždy rád rozdělil. Zastával 
funkci ředitele SOZŠ v Čáslavi, byl místosta-
rostou Golčova Jeníkova, předsedou svazu 
posuzovatelů, členem evropské komise po-
suzovatelů, byl autorem mnoha odborných 
publikací, členem redakční rady časopisu 
Chovatel a přispíval články do mnoha odbor-
ných časopisů. Je až s podivem, jak mohl 
všechny své aktivity stihnout, když víme, že 
vše dělal precizně a na sto procent. Po jeho 

odchodu zůstane v naší  organizaci díra, kte-
rá se již nikdy nezacelí. Víme však, že by si 
přál  abychom jen netruchlili, ale abychom 
pracovali a snažili se jít v jeho stopách dál. 
Čest jeho památce.

Chov domácích slepic
Žijeme na venkově, takže každý určitě vě-
domosti o chovu slepic má. Přesto bych 
se rád zmínil o několika zásadách, které 
by měly vést k úspěšnému chovu. 
Chovné jedince je dobré nakoupit z veteri-
nárně kontrolovaných chovů. Měli bychom 
chov po dvou až třech letech obměňovat, 
tzn. každý rok si nějakou kuřičku zajistit, 
protože u starších slepic se chov stává 
nerentabilní a kvalita produkovaných vajec 

se zhoršuje. Důležité je i vhodné ustájení 
a dostatek kvalitního krmiva. U slepic, kte-
ré mají možnost spásat zelenou trávu, je 
ve vejcích až o 60 % vitamínů a minerálů 
více než u slepic z uzavřených chovů. Dále 
potom dvakrát více provitamínu Omega 3, 
třikrát více vitamínu E, sedmkrát více beta-
karotenu a pětkrát více vitamínu D. 
Dříve propagovaná teorie o škodlivosti 
vajec, jej již minulostí. Podle nejnovějších 
výzkumů je prokázáno, že 1-2 vejce denně 
zdravému člověku lidskému organismu na-
opak prospívá.
Náš spolek by se chtěl na letoších dožín-
kách prezentovat malou výstavkou a sou-
těží pro ty nejmenší děti o ceny. V příštím 
čísle bychom si řekli něco o chovu králíků.

Občanské sdružení kostela sv. Václava v Přibyslabvicích plánuje opravu báně na kostelní věži

Redakční rada: Zpravodaj obce Vlkaneč – čtvrtletník obce Vlkaneč, vydává obecní úřad Vlkaneč, tel.:327 391 106. Redakční 
rada: šéfredaktor Bohumila Semrádová, za SDH Kozohlody Mgr.Hana Mazalová Klečáková ml., za ZŠ a MŠ Vlkaneč Mgr.Marcela 
Formánková, za SDH Přibyslavice Marcela Němcová, za SDH Vlkaneč Michaela Časarová, za TJ Sokol Vlkaneč Martina Nováková, 
za MS Diana Jiří Volenec ml., za SPOZ Marie Svitáková.
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? ?
L I TERÁRNÍ  RUBRIKA 

� Je pravda, že budou probíhat velké úpravy návsí v našich ob-
cích?
Máme v plánu větší úpravy návsí a prostranství kolem kostelů ve Vl-
kanči a v Kozohlodech. Prozatím byl zadán projekt, který zpracovává 
Ing. Zadinová. Na veřejných zastupitelstvech bude ještě několikrát 
předložen a projednáván. Dalším krokem bude zajištění finančních 
prostředků na jeho realizaci. Chtěli bychom provést tuto akci za 
pomoci státních dotací.

� Obec bude mít nový územní plán?
Ano, v současné době zpracovává Ing. Arch. Jukl pro naši obec nový 
územní plán, který bude již v digitální podobě. Bude projednáván na 
veřejných schůzích zastupitelstva obce v srpnu a září.

� Uspěla letos naše obec v soutěži Vesnice roku?
Bohužel ne, v letošním roce naše obec nezískala žádné ocenění. 

� Je už obec vlastníkem pozemku pod místní komunikací ve Vl-
kanči před poštou?
Ano, konečně se podařilo pozemek převést do vlastnictví obce. Jen 
upřesním, pro ty, kteří tuto záležitost nesledovali.  Jedná se o po-
zemek par.č. 1132/2 o výměře  1904 m2, na kterém se nachází 

místní komunikace od pošty k železničnímu mostu. Obec chtěla 
tuto komunikaci opravit za pomoci dotace, ale nemohla, neboť po-
zemek pod komunikací nebyl v jejím vlastnictví. Proto na počátku 
letošního roku požádala Středočeský kraj o bezúplatný převod a v 
červnu krajské zastupitelstvo převod schválilo. 

� Jakým způsobem byla vybrána stavební firma, která provádí 
přípojky k novým stavebním parcelám ve Vlkanči za drahou?
Obec provedla poptávkové řízení na výběr zhotovitele, byly obeslány 
4 firmy z blízkého okolí, z toho 3 podaly cenové nabídky. Na mi-
mořádném zastupitelstvu obce dne 15.4.2013 byla vybrána firma 
Stagas z Čáslavi. 

Výsledek poptávkového řízení: 
1. Stagas, Čáslav
2. VPK Suchý, Kutná Hora
3. Novotný Vladimír, Ronov n. D.

Staveniště bylo stavební firmě Stagas předáno dne 3.6.2013. Ter-
mín dokončení stavby je dle smlouvy o dílo 31.7.2013. 

(starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč)

Dovolená
Jak já se na ni pokaždé těším. Jak se začne 
blížit její čas, nic neponechávám náhodě, na-
tož na svém muži a jdu tvrdě do boje. Navští-
vím v blízkém okolí všechny dostupné ces-
tovní kanceláře a zavalím domek spoustou 
katalogů. Nyní nastává dilema, jaká ta naše 
dovolená vlastně bude, zdali poznávací a pro 
tu je pokaždé muž anebo lehce se povalují-
cí, čili pobytová a tu preferuji já. A scénář je 
pokaždé stejný. Po několika bouřlivých večer-
ních debatách, on likviduje zásoby vína a já 
chodím spát s mokrou žínkou na čele s vě-
domím, že už mě nemá rád, když vybírá cosi 
tak děsného, jako lezení po horách, sjíždění 
na raftech (pomalu nevím, co to je) a nebo 
pronese: „Co takhle rybolov v Norsku?“ „Dě-
kuji, nechci. Já chci dovolenou prožít v klidu, 
nejlépe u moře na pláži.“ Ráno si přispíme, 
budeme dlouho snídat, poležíme u moře a 
po večeři ukončíme den romantickou pro-
cházkou. A on ať si tedy jede na nějaký výlet, 
když chce cosi poznávat. No, není to krásně 
prožitá dovolená? Ne, není, nelíbí se mu to. 
A já teď nesmím nic ponechat náhodě a jít za 
svým cílem a zapojím svojí ženskou taktiku, 
lest i chytrost, přinejhorším budu muset pou-

žít svoje tajné zbraně. To nedělám ráda, ale 
když budu muset…. Bulím! Bulím na povel, 
dlouho, dobře a ráda - stále to ještě i po le-
tech zabírá. Když se budu snažit, tak dva pro-
plakané večery by mohly stačit k tomu, aby 
se mohl manžel svobodně rozhodnout, že je 
pro nás odpočinek u moře to nejlepší. A já 
ho pěkně pochválím, jak to zase letos dobře 
vybral. A už se těším, až budu mít slunce nad 
hlavou, písek pod zády a nohy ve slané vodě.    

Letní pozdravení
Tak mě léto doběhlo a potrápilo, ještě než po-
řádně začalo a já husa se dala jako každoroč-
ně opět nachytat. Opakuje se to skoro kaž-
dé léto a já jsem nepoučitelná, naivní, blbá 
a musím to na sebe už někomu prásknout, 
protože pro moji rodinku je to stará vesta a 
nechávají mě v tom podusit samotnou.
Tak co se vlastně stalo. No, začalo to všech-
no docela nevinně. Navštívili jsme místní trž-
nici a nakoupili zeleninu a ovoce, jmenovitě 
meloun, jahody, víno…… Ježíš ten meloun 
byl tak akorát, pěkně vyzrálý a sladký a hlav-
ně měli jsme ho letos prvně. Měl jen jednu 
vadu na kráse, byl poněkud objemnější. Ale 
co, však on nám s ním někdo pomůže. Nepo-

mohl! A to byla ta zásadní chyba. Vnoučata 
se s melounem míjela jako komety na obloze 
a tak jsem milý meloun spráskla skoro sama. 
No, co ta kulatá, sladká věc se mnou pro-
vedla, to nemáte zdání. Tři dny jsem nebyla k 
potřebě. Nastartovat a na malou chvíli přivést 
k životu mě dokázala pouze manželova věta: 
„Já ti to říkal!“ Při ní jsem dámy viděla rudě.
Jen co jsem si vylízala rány a trochu se zmá-
tožila, napadlo mě, že si trochu zasportuji. Vy-
myslela  jsem si výlet na kolech s vnoučaty, 
nám svěřenými na prodloužený víkend. Jen 
co jsme vyjeli, ani jsem nestačila na kolo sed-
nout, špatně jsem šlápla, brkla o obrubník a 
už jsem se válela u vrátek a kolo na mě. A 
protože mám dosti silný hlasový potencionál, 
zbláznila jsem svým šíleným ječením, nadá-
váním a potom i brekem nejen vnoučata, ale i 
okolní sousedstvo bylo auf a nejhůře dopadli 
noví sousedi-chalupáři. Ti jsou určitě v šoku 
ještě teď a jak tvrdí můj muž, tak přemýšlí o 
urychleném prodeji chalupy, protože hejkalku 
za souseda nechtějí.  Ale co, je třeba si zvyk-
nou, jinak je tu krásně.
Tak já mám snad pro letošek vybráno, přeju 
všem pěkné léto, bacha na melouny a pozor 
na kola.        (Slunečnice)

DOTAZY  NA  STAROSTU
Jak už jsme slíbili, zde je prostor pro vaše 
dotazy a jiné příspěvky, které nám můžete 
zasílat na e-mail: ou@vlkanec.cz
Pokud nemáte přístup k internetu, můžete v 

úřední dny podat příspěvek na obecním úřa-
du nebo u kteréhokoli zastupitele. Jen vás 
prosíme, dotazy formulujte písemně, aby byl 
zachován přesný záznam Vaší otázky.

Pro tentokrát jsme připravili několik nej-
častějších dotazů našich občanů, které 
zazněly na zastupitelstvech nebo byly po-
loženy přímo některým ze zastupitelů.

PŘEHLED PLÁNOVANÝCH AKCÍ SRPEN - ŘÍJEN 2013
SRPEN:
� 31.8.  – Slavnost dožínek ve Vlkanči na fotbalovém hřišti 
   - pořádá OÚ Vlkaneč, večer letní taneční parket, hrají místní hudební skupiny

ŘÍJEN:
� 19.10.  – Posvícenská taneční zábava v Kozohlodech v místní hospodě na návsi, hraje hudba TIP – pořádá SDH Kozohlody
� 31.10.  – Halloween – ZŠ Vlkaneč
Termíny akcí budou upřesněny na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách a v neposlední 
řadě i na internetových stránkách obce.


